
STYRELSEPROTOKOLL 
ÖFBH 2023-10-03 kl 18.30 på Advokatfirman Abersten 

Närvarande: Nino Madsen, Krister Högqvist, Lars Andersson, Bo Eklund, Kalle Winberg och Fredrik 
Mörtberg  

§ 1  Nino öppnar mötet 

§ 2  Fredrik utses till sekreterare för dagens möte 

§ 3 Kalle utses till justerare 

§ 4 Förslaget till dagordning fastställs, med Övriga frågor anmälda av Bosse och Nino enligt 
nedan. 

§ 5  Föregående mötesprotokoll uppläses och godkänns 

§ 6  Ekonomi 
Nino rapporterar om läget avseende reskontra/kundfordringar, konstateras att faktureringen via 
BAS har sina brister. Beslutas att Nino tillser att det skickas påminnelser ytterligare en gång, 
därefter får påstötningar ske via telefon genom styrelsens försorg. 

§ 7  Hamnarna 
Nino avrapporterar status: 
 
- Ett petroleumläckage har skett i Östersunds hamn, troligen från självlänsande båt med 
motorläckage. Åtgärdat med skimmer till en kostnad om 1200 kr. 
 
- Att åtgärda:  
1. Nya fästen på bryggor i Frösö båthamn 
2. Y-bommarna på brygga 4 i Östersunds hamn 

§ 8 ”Nya hamnen” 
Kommunens nya värdeutlåtande refereras. Konstateras att det nya utlåtandet måste ses som 
ännu mindre grundat på ortspriset än det första utlåtandet. Diskuteras fortsatt handläggning av 
ärendet. Antecknas att i den kommande skrivelsen till kommunen bör föreningen föreslå att 
arrendeavtalet förlängs med avgiftsfrihet till 2028,en årlig avgift baserad på 25 kr/båt om 
hamnen byggs ut, men en avgift om 125 kr/båt om utbygganden ej sker. 

§ 9 Skrivelse till kommunen 
Fredrik meddelar att skrivelsen inte hunnit färdigställas. Bordläggs till nästa möte. 

§ 10 Medlemsärenden 
Nino rapporterar att en båtägare på Frösön fått en batteriladdare förstörd på grund av fel på 
föreningens anläggning. Beslutas att ersätta båtägaren för inköp av ny motsvarande. 



 Det rapporteras att en medlem sprider felaktiga uppgifter om föreningens förehavanden utan att 
ha tagit upp saken i föreningen, på årsmöte eller genom kontakt med styrelsen. Beslutas att i 
skrivelse till den aktuella medlemmen bjuda in hen till kommande styrelsemöte för diskussion i 
frågan. 

§ 11  Övriga ärenden 

- Bosse lyfter frågan om vakanta platser i Ås båthamn och möjligheten att informera föreningens 
medlemmar om detta. Konstateras att åtgärden fyller föreningens syfte; att främja båtlivet på 
Storsjön. Beslutas att ordföranden vid kommande årsmöte informerar om möjligheten att 
hyra båtplats i Ås båthamn  

- Bosse ställer fråga om det stora antalet tomma båtplatser i Frösö båthamn. Konstateras att 
tillsättandet av platser släpat trots att det genomförts fyra tilldelningar under sommaren. 

- Bosse ställer fråga om avfallsplan för hamnarna. Det antecknas att det föreligger nya föreskrifter 
och att frågan får tas upp i diskussioner med kommunen om arrendevillkoren. 

- Bosse ställer fråga om ett 2-axlad båtsläp (utan reg skylt) som parkerats vid Frösö båthamn 
mellan brygga 1 och 2, samt en grus/asfalthög på samma plats. Nino åtar sig hantera frågan. 

- Bosse lyfter frågan om en blå styrpulpetbåt som under hela sommaren stått parkerad vid Frösö 
båthamn mellan brygga 4 och 5. Nino åtar sig att hantera frågan.  

- Bosse lyfter frågan om behovet av information om vilka åtgärder som vidtagits i hamnarna 
under våren och sommaren, lämpligen genom en skriftlig redovisning vid kommande 
styrelsemöte. 

- Bosse anmärker på det sena utskicket av möteshandlingar inför styrelsemötena. Fredrik 
beklagar, tar åt sig och utlovar bättring. 

- Nino tar upp frågan om styrelsemiddag och åtar sig att via mejl återkomma med datumförslag. 

§ 12 Nästa möte bestäms till den 31 oktober kl 18.30 på Abersten. 

§ 13 Nino avslutar mötet. 

 

Vid tangenterna   Justeras 

 

Fredrik Mörtberg   Kalle Winberg 


